
Fråga till kommunalrådet Tom Andersson


Vid dagens sammanträde, 2021-10-28 förväntas Kommunfullmäktige fatta beslut om ett 
hyresavtal avseende Sturehallen. Inhyrningen består av idrottshall med tillhörande 
omklädningsrum samt förråd. På dagtid kommer idrottshallen att nyttjas av 
Bäckängsgymnasiet, Gymnasie-och vuxenutbildningsnämnden. På kvällstid och helger 
kommer föreningslivet att kunna använda hallen genom Fritids-och folkhälsonämnden. 

Så långt är allt gott och väl. Det anmärkningsvärda i förslaget till hyresavtal är att Fritids-
och folkhälsonämnden ska betala en hyra som är 50% högre än den som Gymnasie-och 
Vuxenutbildningsnämnden ska erlägga. 924 kr/kvm jämfört med 620 kr/kvm. Detta för för 
samma lokal som ska användas för precis samma ändamål. 


Mot bakgrund av ovanstående frågar jag kommunalrådet Tom Andersson


Av vilken anledning ska Fritids-och Folkhälsonämnden betala en avsevärt högre hyra än 
Gymnasie-och vuxenutbildningsnämnden för denna förhyrning?



Borås 2021-10-28 


Magnus Sjödahl Kristdemokraterna 


